

# Saksliste/Referat fra styremøte onsdag 24. mai

**Tilstede:** Leif Tønnessen, Roald Klungland, Solveig Eiesland, Helene Ekholm, Sveinung Kongevold og Laila Cecilie Gyland

**Sak. 13/23. Referat fra forrige møte.**

**Vedtak.** Leif gikk gjennom referatet. Alt ble godkjent og lagt inn i protokollen.

**Sak 14/23. GGP speaker. Hvem?**

**Vedtak.** Ruben skulle ha 7000 for å være speaker her på årets GGP. Leif har sjekket med 3 andre. De kunne ikke. Leif hørte med idrettslaget de var enige om å ha Ruben. Styret bestemmer at vi går for Ruben.

**Sak 15/23. Dommertårn, framdrift. Roald Orienterer.**

**Vedtak:** Roald har spurt en snekker om han kan gjøre det, Roald vil ha en plan på hva vi tenker skal gjøre. Vi skal sette opp en arbeidsplan som Roald tar med seg. Gulv, trapp skal ordnes nå. Vil også ha en pris på vippevinduer/ skyvevindu av plast.

**Sak 16/23. Innredning Egil bua, hva, hvordan?**

**Vedtak.** Styret budsjetterer 3000kr til hyller, bord og knagger etc.

**Sak 17/23. Reparasjon av reisverk til teltet**

**Vedtak.** Sveinung ordner dette.

**Sak 18/23. Leieavtale med priser for utlege av anlegget**

**Vedtak.** Styret gikk gjennom priser. Disse blir lagt ut på nettsiden. Den kan låntaker laste ned å ta med ferdig utfylt eller få av Roald.

**Sak 19/23. Ponnileiren 2023.05.**

**Vedtak.** Ponnileiren hadde møte i april på Kroa, skal sette opp budsjett på hva de treng. Bør kikke over regnskapet fra i fjor før innkjøp. Alle innkjøp gjøres lokalt. Skal kjøpe inn Foringskasser (90l plastbalje) og vannbalje (40l balje) nummereres kjøper 15 av hver, Leif ordner dette.

**Sak 20/23. Hestens dag.**

**Vedtak.** Den blir avlyst i år, satser på at vi tar det opp igjen i 2024, bør gjennomføres i mai. Følge DNT`s tips om hestensdag.

**Sak 21/23. Skal vi forsøke med buss til Sommertravet/ Norgesmesterskapet for kaldblod på travparken lørdag den 22. juli.**

**Vedtak.** Styret stemmer for dette, kjører samme rute som i fjor. Sigrid hører med Bjarne om kjøring. Påmelding til en person og betaling via vipps/kontant. En pris for busstur, en pris for buss og mat. Medlemmer får først tilbud så kan en legge det ut for andre.

### **Sak22/23. Forslag om å få til en medlemskveld etter sommerferien (til høsten)**

**Vedtak.** Styret var for dette sjekke opp med kurs i enkel hov stell, rive/slå på en sko. Laila og Helene sjekker opp. Sårstell, tøyning av hest, hovstell teori. Styret er for medlemskvelder vår, høst og vinter. Tar opp dette på neste møte.

### **Sak 23/23. Forslag om og Forsøke å lage til kurs form medlemmene, eks kjørekurs.**

**Vedtak.** Hovstell kurs/Kjørekurs/Montekurs. Styret mener det er lurt å få vist mer innen kjøring/trav. Laila og Helene sjekker opp. Bruke noen fra Agder Travforbund. Kurs til høsten? Tar opp dette på neste møte.

### **Sak 24/23. Dugnad, fastsette dato og sette opp arbeidsliste Hva skal/må gjøres. Hvem har ansvar for hva?**

**Vedtak.** Dugnad onsdag 12 juli fra klokka 16.00 og utover. Laila sender melding om dette til medlemmer og hva som skal gjøres.

Telt skal settes opp, Luftegårder må merkes, (Vogner skal ses over), klippe gress, rydding på hele anlegget, ordne i Egil bua, fikse gulv i oppselingsbua. Sjekke beholder til papir, klargjør bane, gå over rekkverket. (Leif tar med verktøy til å gå over rekkverk) Ta med river og kantklipper om en har.

### **Sak.25/23. Div orienteringer.**

Laila snakket litt om at turen på generalforsamlingen i DNT var veldig lærerik.

### **Sak. 26/23. Eventuelt.**

GGP. Laila kaller inn til oppstartsmøte slik at planlegging kommer i gang.

### **Gyland Grand Prix Komiteen 2023:**

Connie Liestøl, Bethina Tollefsen, Sigrid Klungland (hjelper til med oppsett av løp), Hele styret i idrettslaget.

## **Saksliste til styremøte på Bua onsdag den 8. mars kl 18.00 (6)**

**Tilstede:** Nina Rødland, Laila Cecilie Gyland, Leif Tønnessen, Sigrid Klungland, Helene Ekholm, Roald Klungland, Solveig Eiesland

### **Sak 1/23. Konstituering av nytt styre. Fordele oppgaver blant styremedlemmene.**

**Vedtak.** Oppgaver/ansvarsområder er fordelt mellom styremedlemmene. Nestleder påtar seg å holde orden på hjemmesiden

### **Sak 2/23. Utbedringer, vedlikehold på anlegget, sette opp prioriteringsliste,**

**Vedtak.** Følgende prioriteringsliste skal følges. 1 Rep Dommertårn, 2 Påselingsstallen, 3 Overnattingsstallen.

### **Sak.3/23. Klargjøre GHL sine oppgaver før, under og etter lokalkjøringa august.**

**Vedtak.** Usettes til neste møte

### **Sak.4/23. Skal vi arrangere ponnileir denne sommeren? Hvem gjør hva?**

**Vedtak.** Utsettes til neste møte

**Sak.5/23. Skal vi arrangere Hestens dag i år?**

**Vedtak.** Utsettes til neste møte

**Sak. 6/23. Utsendinger til Agder Travforbunds Generalforsamling tirsdag 14. mars 3 stk..**

**Vedtak.** Disse reiser bort. Laila Gyland, Helene Ekholm, Leif Tønnessen

**Sak. 7/23. Utsending til Sørlandets Travpark Generalforsamling.**

**Vedtak.** Leif Tønnessen representerer GhI

**Sak. 8/23. Utsendinger til DNT sin generalforsamling Disse foreslås av valgkomitéen og blir valgt på Forbundets generalforsamling.**

**Vedtak.** Styret Ber leder å undersøke mulighet for å sende Nestleder som observatør fra GhI til generalforsamlinga.

**Sak. 9/23. se om det er mer vi må ha inn på års hjul for 2023.**

**Vedtak.** Tas opp igjen på neste styremøte.

**Sak. 10/23. møte med banken. Sette opp nye skilt på banen. Orientering.**

Leder orienterte fra møtet

**Sak.11/23. Diverse orienteringssaker.**

1. Ny gjennomgang av utlege regler og priser. Damegruppa på travparken søker om midler til oppstart. Styret bevilger kr 2000.

**Sak. 12/23. Innkjøp av diverse møbler til bua, og diverse innredning til Egil bua/Sekretariat.**

**Vedtak.** Nødvendige møbler mm kjøpes.